
 

 

Αθήνα, 18 Νοεμβρίου 2020 

Ερώτηση  

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα : «Δεν επαρκούν τα ασθενοφόρα του ΕΚΑΒ για να καλύψουν οι έκτακτες 

ανάγκες που προκαλεί η έξαρση της πανδημίας στο Νομό Σερρών»       

 

Η Περιφερειακή Ενότητα Σερρών πλήττεται με ιδιαίτερη σφοδρότητα από το 2ο κύμα 

της πανδημίας. Η μη έγκαιρη λήψη μέτρων για την ενίσχυση του Νοσοκομείου Σερρών 

με το αναγκαίο ιατρικό προσωπικό αλλά και η ραγδαία αύξηση των κρουσμάτων 

καθιστά αναγκαία την διακομιδή ασθενών από την πόλη των Σερρών σε Νοσοκομεία 

της Καβάλας και της Δράμας, αλλά και σε ιδιωτικές κλινικές της Θεσσαλονίκης. Τα 

διαθέσιμα όμως ασθενοφόρα του ΕΚΑΒ, συνολικά στο Νομό, είναι μόλις έξι και όλα 

παλιάς τεχνολογίας και έχοντας διανύσει εκατοντάδες χιλιάδες χιλιόμετρα το καθένα. 

Τα τρία ασθενοφόρα είναι στην πόλη των Σερρών και τα άλλα τρία καλύπτουν τις 

ανάγκες διακομιδής των 200 και πλέον χωριών μιας γεωγραφικής περιοχής σχεδόν 4 

χιλιάδων τετραγωνικών χιλιομέτρων.  

Τα πλησιέστερα Νοσοκομεία για την κάλυψη των αναγκών περίπου 180.000 κατοίκων 

του Νομού βρίσκονται όλα σε απόσταση τουλάχιστον 100 χλμ. από το Νοσοκομείο 

Σερρών. Σύμφωνα με το νέο υγειονομικό πρωτόκολλο για την χρήση των 

ασθενοφόρων, μετά από κάθε διακομιδή το ασθενοφόρο πρέπει να απολυμαίνεται και 

να παραμένει ανοικτό τουλάχιστον για μια ώρα πριν να μπορέσει να χρησιμοποιηθεί 

και πάλι. Πρακτικά, αυτό συνεπάγεται ότι για μια διακομιδή το ασθενοφόρο δεσμεύεται 

για περίπου τέσσερις ώρες.  

ΕΠΕΙΔΗ η όποια καθυστέρηση μπορεί να προκύψει σε μια διακομιδή μπορεί να αποβεί 

μοιραία 

ΕΠΕΙΔΗ λόγω των συνθηκών λειτουργίας του Νοσοκομείου Σερρών οι διακομιδές 

προς όμορα Νοσοκομεία έχουν αυξηθεί  
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ΕΠΕΙΔΗ τα έξι ασθενοφόρα που εξυπηρετούν το Νομό Σερρών δεν επαρκούν για την 

κάλυψη των έκτακτα αυξημένων αναγκών των κατοίκων  

ΕΠΕΙΔΗ τα έξι ασθενοφόρα της ΠΕ Σερρών είναι όλα παλιάς τεχνολογίας και έχουν 

διανύσει υπερβολικά πολλά χιλιόμετρα 

ΕΠΕΙΔΗ στις νέες συνθήκες κάθε διακομιδή συνεπάγεται αδρανοποίηση του 

ασθενοφόρου για περίπου τέσσερις ώρες 

 

Ερωτάται ο κος  Υπουργός: 

1. Σκοπεύει να ενισχύσει το ΕΚΑΒ στην ΠΕ Σερρών με επιπλέον 

ασθενοφόρα ώστε να μπορεί να καλύψει τις ανάγκες των κατοίκων 

απρόσκοπτα στις νέες συνθήκες που έχουν δημιουργηθεί; 

2. Είναι στον προγραμματισμό του Υπουργείου η αντικατάσταση των 

παλαιών ασθενοφόρων της ΠΕ Σερρών με νέα οχήματα; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές  

Αβραμάκης Ελευθέριος 

 

Αγαθοπούλου Ειρήνη 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Αυγέρη Δώρα 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Καλαματιανός Διονύσης 

Καρασαρλίδου Φρόσω 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κώστας 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μωραΐτης Θάνος 

Παπαδόπουλος Σάκης 

Πούλου Γιώτα 

Σκουρολιάκος Πάνος 

Τζάκρη Θεοδώρα 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φίλης Νίκος 

Χατζηγιαννάκης Μίλτος 




